
Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 20 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

7  września   2016 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
2. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
3. Danuta Serafin  – Członek Zarządu 

      Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Dominik Szewc – Przewodniczący Rady Powiatu,   
Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,   Kazimierz Błasiak - Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie prowadził Wicestarosta K. Pitra wg nast. porządku. 

1. Projekty uchwał rady Powiatu; 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 r. 
- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania  dotyczącego  finansowania w roku 2017 zadania 
pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1127R – ulica Kościuszki w Nowej Dębie  w km 
0 + 000 – 0 + 510”. 
- udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

2. Zmiany w budżecie Powiatu na 2016 r. 
3. Rozpatrzenie pisma  dyrektora SOSzW w Grębowie z dnia 1.09 2016r. 
4. Projekty aneksów do arkusza organizacyjnego ZS w Gorzycach na rok szkolny 

2016/2017.  
5. Rozpatrzenie pisma  dyrektora ZS Nr 1 w Nowej Dębie w sprawie zatr.  nauczyciela 

przedmiotu „Edukacja dla  bezpieczeństwa”. 
6. Przekazanie do Zespołu Szkół w Gorzycach zadania pn. „ Przebudowa ciągu 

komunikacyjnego i drogi przeciwpożarowej na terenie  Zespołu Szkół w Gorzycach . 
7. Wyrażenie opinii do projektów uchwał Rad Miejskich  w Baranowie Sandomierskim i 

Nowej Dębie  w sprawie  zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
8. Wyrażenie opinii w sprawie inwestycji pn: „San III – rozbudowa lewego wału rzeki San 

w km. 0+ 000 – 4 +  445, gm. Gorzyce woj. .podkarpackie. 
9. Sprawy rożne. 

Porządek posiedzenie  poszerzono o uchwałę w sprawie  zmiany w uchwale dot. 
pełnomocnictwa dla dyrektora ZS w Gorzycach do działań w ramach Programu 
Erasmus, oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 
dot ustalenia planu sieci szkol ponadgomnazjalnych. 

Wicestarosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która  przedstawia projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2016 r. W projekcie proponuje się m.in. zwiększenie strony 
dochodowej o kwotę 10 000 zł z przeznaczeniem na „Przebudowę drogi powiatowej Nr 1117R 
relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w zakresie budowy chodnika  w m. Kaczaki” 
otrzymaną od Gminy Baranów Sandomierski w ramach pomocy finansowej na 2016 r. W 
projekcie zaproponowano zwiększenie  planu wydatków ZS Nr 1 w Nowej Dębie o kwotę 
20 000 zł, Zespołu Szkół Nr 2  o kwotę 50 000 zł, Zespołu Szkół w Gorzycach  o kwotę 50 000 
zł oraz SOSzW w Grębowie  o kwotę 107 010 zł. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie Sekretarz Powiatu przedstawił dwa projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie : 



- zaciągnięcia zobowiązania  dotyczącego finansowania w roku  2017 zadania pn. „Rozbudowa 
drogi powiatowej Nr 1127R  - ulica Kościuszki w Nowej Dębie.  Kwotę  zobowiązania ustala 
się do 300 000 zł. Odcinek o dł. 510 m. zostanie zgłoszony do  Programu Rozwoju Gminnej i 
Powiatowej  Infrastruktury Drogowej  na lata 2016 – 2019.  Wniosek zgłoszony zostanie w 
partnerstwie z Gminą Nowa Dęba. Projekt uchwały zostaje przyjęty jednogłośnie. 
-  udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski  z 
przeznaczeniem  na realizacje zadania pn. „ Przebudowa sieci dróg układu komunikacyjnego 
w centrum  miasta Baranów Sandomierski”.  Wnioskowana przez Gminę i proponowana kwota 
pomocy finansowej 50 000 zł.  Gmina Baranów Sandomierski zamierza  zgłosić inwestycję do  
Programu Rozwoju Gminnej  i Powiatowej Infrastruktury Drogowej. Projekt uchwały został 
przyjęty jednogłośnie. Dokonano zmian w budżecie Powiatu.  
Uchwały Zarządu Nr  20/80 i 20/81 stanowią załączniki do niniejszej uchwały. 
Rozpatrzono pismo dyrektora SWOSzW w Grębowie w sprawie  dodatkowych godzin w 
Internacie  oraz dot. konieczności zatrudnienia  psychologa i pedagoga w związku ze zmianą 
przepisów. Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z dnia 2 listopada 2015 r.. Zarząd 
wyraził zgodę na  24 godziny – jeden etat w Internacie. Wyraził zgodę na dodatkowe etaty 
psychologia i pedagoga. Obsadzając w/w stanowiska należy kierować się możliwościami 
finansowymi Ośrodka. W odniesieniu do  pisma w sprawie zatrudnienia p. Benedykta Kozaka 
jako nauczyciela przedmiotu „Edukacja dla  bezpieczeństwa” Zarząd wyraził zgodę na jego 
zatrudnienie w wym. 1/18 etatu po uprzednim pisemnym uzasadnieniu braku uznania  
kwalifikacji dla pana Roberta Suski lub innych nauczycieli zatrudnionych w ZS Nr 1.   
W stosunku do treści pisma ZS 1.5.82.2016  z dnia 7 .09. 2016 r. w sprawie zmiany osoby 
uzupełniającej tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć dydaktycznych na stanowisku 
nauczyciela  wychowania fizycznego w SZ Nr 2 w Nowej Dębie.  Zarząd Powiatu wyraził 
zgodę na zamianę.  Zostanie nałożony obowiązek uzupełnienia wymiaru godzin w ilości 2,37 
na stanowisku nauczyciela wych.. fiz. w ZS Nr 2 dla Roberta Suski. Pismo OZ.II.438.2.2016 z 
dnia 23 sierpnia 2016 r.  w sprawie nałożenia obowiązku uzupełnienia etatu na Panią Beatę 
Hodór zostanie  anulowane.  
Rozpatrywano wniosek o zatwierdzenie aneksu Nr 2  do  Arkusza Organizacyjnego SZ w 
Gorzycach. Aneks dotyczy   organizacji  pracy wychowawczej w Internacie, nauczania 
indywidualnego i godzin ponadwymiarowych dyrektora i zastępcy  dyrektora. W tym miejscu 
wywiązała się dyskusja  dot. ilości godzin ponadwymiarowych  kadry kierowniczej w szkołach 
Powiatu. Sytuacja   nadgodzin wynika z mechanizmu  średnich wynagrodzeń gwarantowanych 
Kartą Nauczyciela   w poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Ograniczenie liczby 
godzin ponadwymiarowych  powoduje konieczność  uruchomienia etatów. Zwiększenie ilości 
etatów obniża wysokość średniej i powoduje konieczność wypłaty dodatkowego 
wynagrodzenia.   Zarząd podda problem głębszej analizie. 
Podjęto uchwałę Zarządu w sprawie  przekazania na mienie ZS w Gorzycach zadania p.n. „ 
Przebudowa  ciągu komunikacyjnego i drogi przeciwpożarowej na terenie Zespołu Szkół w 
Gorzycach  o wartości brutto 56  580, 00 zł. Uchwała Nr 20/82/2016 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Przystąpiono do wydania  opinii do projektów uchwał Rad Miejskich  w Baranowie 
Sandomierskim i Nowej Dębie  w sprawie  zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. W 
odniesieniu do Gminy Baranów Sandomierski – droga w sołectwie Knapy, w Gminie Nowa 
Dęba – drogi „strefowe” na terenie   TSSE Podstrefa Nowa Dęba. Zarząd kolejno podejmuje 
uchwały  Nr 20/83, 20/84. Uchwały stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Na wniosek Marszałka Województwa Podkarpackiego  Zarząd Powiatu pozytywnie opiniuje  
inwestycję pn: „San III – rozbudowa lewego wału rzeki San w km. 0+ 000 – 4 +  445, gm. 
Gorzyce woj. .podkarpackie. Uchwała Nr 20/85 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Zarząd Powiatu podejmuje  uchwałę w sprawie  zmiany w uchwale dot. pełnomocnictwa dla 
dyrektora ZS w Gorzycach do działań w ramach Programu Erasmus. Uchwała Nr 20/86 stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/157/2012 Rady 
Powiatu Tarnobrzeskiego  z dnia  6 czerwca 2012 roku w sprawie planu sieci szkół 
ponadgimnazjalnych. 
 
Sprawy różne 

1. Rozpatrzono wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami z dnia 7 
09  2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmiany w planie wydatków 
rzeczowo – finansowych w dziale 710, rozdział 71012.  Zarząd przychylił się do  zmiany 
opisanej w cyt. wniosku. 

2. Rozpatrzono uwagi związków zawodowych do projektu uchwały dot. kryterium 
przyznawania nagród Starosty dla nauczycieli. Zarząd zapoznał się z opiniami, które 
nie są bezwzględnie obowiązujące. 

3. Zatwierdzono wyniki postępowania w  konkursie  na zadania publiczne realizowane we 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Zarząd zatwierdził kwoty przyznane przez Komisję  Oddziałowi Rejonowemu PCK na 
Dni Honorowego Dawstwa Krwi i  Stowarzyszeniu Społeczno – Kulturalnemu Gminy 
Gorzyce.  
W uzgodnieniu z przewodniczącym Rady Powiatu przyjęto porządek obrad XVIII Sesji 
Rady w dniu 14 września 2016 r. 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 7 września  
2016 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                        2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 


